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هافبک پیشین پرسپولیس می گوید: کسب ۳ امتیاز در هفته 
اول لیگ برتر فوتبال از نظر انگیزش�ی و روحی و روانی شروع 

خوبی برای پرسپولیس بود.
حمید درخش��ان در گفت وگو با ایس��نا، در ارزیاب��ی از عملکرد تیم 
پرس��پولیس برابر آلومینیوم در هفته اول لیگ برتر فوتبال اظهار کرد: 
قضاوت در هفته اول زود اس��ت و باید ۲ هفته از رقابت های لیگ برتر 
س��پری شود تا ارزیابی درستی درباره پرسپولیس ارائه دهیم. البته هر 
بازی پرس��پولیس حکم فین��ال را برای او دارد ت��ا از کورس قهرمانی 

عقب نیفتد.
وی در پاس��خ به این پرس��ش که کدام تیم ه��ا حریفان قدری برای 
پرس��پولیس در مسیر قهرمانی او به حس��اب می آیند، گفت: سپاهان، 
تراکتور، اس��تقلال و گل گهر حریفان قدری برای پرسپولیس هستند 
و ب��رای قهرمانی در لیگ می جنگند. بنابراین پرس��پولیس برای تکرار 

قهرمانی کار سختی را برابر این تیم ها پیش رو خواهد داشت.

هافبک پیشین پرسپولیس همچنین درباره نقاط ضعف پرسپولیس 
در هفت��ه اول رقابت های لیگ برتر فوتبال برابر آلومینیوم، اظهار کرد: 
پرس��پولیس چون از زیر فشار کار بدنس��ازی وارد لیگ شده است در 
هفته اول بازیکنان هماهنگی لازم را نداشتند و دو تا سوم هفته طول 
می کش��د تا بازیکنان به حالت ع��ادی برگردند. ضمن این که معتقدم 
پرسپولیس نیاز به خرید بازیکن در خط حمله دارد تا بتواند تیم را به 

خوبی ساپورت کند.
درخش��ان ادامه داد: همین که پرسپولیس توانست ۳ امتیاز بازی را 
بگیرد از نظر انگیزشی و روحی و روانی شروع خوبی برای این تیم بود. 
البته در هفته اول تمام تیم ها ضعف هایی داش��تند که در هفته دوم و 
س��وم بهتر می توان راجع به تیم ها قضاوت کرد. بنابراین الان نمی توان 

به صورت شفاف ارزیابی درستی در خصوص پرسپولیس ارایه داد.
وی در پایان با بیان این که اش��تباهات پرس��پولیس در خط هافبک 
و س��انتر زیاد بود، خاطرنشان کرد: بازیکنان پرسپولیس از نظر عصب 

و عضل��ه هنوز به هماهنگی لازم نرس��یده اند و نیاز ب��ه زمان دارند تا 
بازیکنان به هماهنگی کامل برسند.

دومین مرحله مسابقات کاراته جام همت آذربایجان 

عصرآزادی/ س�رویس ورزشی، دومین مرحله مس��ابقات کاراته جام همت آذربایجان با 
عنوان تجلیل از بنیانگذار کاراته استان استاد خسرو دانش باحضور محمدافسری رئیس هیات 
کاراته و  ابراهیم رضایی دبیر هیات کاراته آذربایجان ش��رقی در دورش��ته کاتا و کومیته طی 
روزهای ۱۹ و ۲۰ مرداد ۱۴۰۲ در تمامی رده های س��نی با حضور ۸۰ کاتارو و ۲۳۰ کومیته 

کار با قضاوت ۴۲ داور ارزنده استان در تبریز برگزار شد.

 همایش کوهپیمایی جامعه ورزش نابینایان
 و کم بینایان در تبریز برگزار شد 

عصرآزادی/ س�رویس ورزشی، همایش پیاده روی و کوه پیمایی  با حضور علیرضا 
سلیمی نیا دبیر هیات ورزش های نابینایان و کم بینایان استان آذربایجان شرقی در 

مجموعه تفرجگاه عون بن علی تبریز برگزار شد.
همای��ش پی��اده روی و کوه پیمایی ویژه جامعه ورزش نابینای��ان و کم بینایان در کوه عون 
ابن علی تبریز با اس��تقبال جامعه ورزش روشندلان  برگزار و به قید قرعه جوایزی به شرکت 

کنندگان اهدا شد.

قهرمان جهان: هیچ توقعی از مسئولان ندارم و فقط 
به طلای ۲۰۲۸ فکر می کنم

دارنده مدال طلای کش�تی آزاد نوجوانان 
جهان ب�ا بیان اینکه تاکنون هیچ پاداش�ی 
باب�ت قهرمانی در آس�یا و جه�ان دریافت 
نکرده است، گفت: هیچ توقعی از مسئولان 
ندارم و فقط به طلای المپیک فکر می کنم.

اه��ورا خاط��ری در گفت وگو با ایس��نا، درباره 
کس��ب عنوان قهرمان��ی کش��تی آزاد نوجوانان 
جهان در ترکیه، اظهار کرد: مس��ابقات از سطح 
بالایی برخ��وردار بود اما خدا را ش��کر غیرت به 
خرج دادم و توانستم با کسب مدال طلای جهان 
مزد زحماتم را بگیرم. کش��تی های س��ختی گرفتم و رقیبانم از کش��ورهای مولداوی، روسیه، 
آمریکا و ارمنس��تان را شکست دادم و به مدال طلا رسیدم. دارنده مدال های طلای نوجوانان 
آس��یا و جهان، افزود: کشتی مقابل رقیب آمریکایی سخت ترین مبارزه ام بود و واقعا غیرت به 
خرج دادم تا توانس��تم او را شکس��ت دهم. او مدام حمله می کرد و نفسم را گرفته بود اما خدا 
را شکر با برنامه ای که داشتم و با کمک کادر فنی او را شکست دادم. وی درباره کسب عنوان 
قهرمانی ایران در این مس��ابقات، گفت: ایران سال گذش��ته چهارم جهان شده بود اما امسال 
با تلاش بچه ها و مربیان تیم به عنوان قهرمانی رس��ید. از بهنام احس��انپور تشکر می کنم که 
زحمات زیادی برای ما کش��ید. همچنین از مهران نصیری بخاطر زحماتش قدردانی می کنم. 
ما اردوهای س��ختی را پش��ت سر گذاشتیم و بعد از ۶ ماه تلاش و زحمت به مسابقات جهانی 
اعزام ش��دیم. برای حضور در این مس��ابقات از آمادگی بالای بدنی و ذهنی برخوردار بودیم و 
خدا را ش��کر در نهایت به عنوان قهرمانی رس��یدیم. خاطری درباره شادی خود پس از کسب 
مدال طلا، گفت: ش��ادی ام با تفنگ برنامه ریزی ش��ده بود و هدفم این بود در صورت قهرمانی 
به این شکل شادی کنم. آزادکار وزن ۴۵ کیلوگرم تیم ملی نوجوانان ایران، درباره الگوی فنی 
خود در کش��تی، خاطرنشان کرد: جان اس��میت الگوی من در خارج از ایران است و در ایران 
نیز حسن رحیمی الگوی فنی من است. وی درباره نحوه حضورش در کشتی، گفت: من اهل 
منطقه طبرس��تان در ساری مازندران هس��تم. در حال حاضر ۱۶ سال سن دارم و تک فرزند 
خانواده هس��تم. در کلاس دهم رشته انسانی نیز مشغول به تحصیلم. وقتی ۷ سالم بود پدرم 
که خودش کشتی گیر بوده و در حال حاضر نیز مربی من است من را به باشگاه کشتی برد و 
رسما وارد رشته کشتی شدم. دارنده مدال طلای جهان در پاسخ به این سوال که آیا تاکنون 
بابت قهرمانی در آس��یا و جهان طی سال جاری، پاداشی دریافت کرده است یا خیر، گفت: تا 
الان هیچ پاداش��ی نگرفته ام. البته امشب قرار است مسئولان شورای شهر به منزل ما بیایند. 
در مراس��می هم که گرفته بودیم برخی از مسئولان شورای شهر آمدند اما هیچ پاداشی بابت 
قهرمانی جهان نگرفته ام! در این مدت برخی اعضای ش��ورای ش��هر با اهدای تشک کشتی به 
باش��گاه از ما حمایت کرده اند. چهره با آتیه کش��تی آزاد ایران در پاسخ به این سوال که چه 
توقعی از مس��ئولان دارد، خاطرنش��ان کرد: هیچ توقعی از مس��ئولان ندارم و فقط به طلای 
المپیک ۲۰۲۸ آمریکا فکر می کنم. پدرم میوه فروش اس��ت و با هر س��ختی که شده تاکنون 
از من حمایت کرده و هزینه های من را متقبل ش��ده اس��ت. امیدوارم بتوانم با طلای المپیک 
زحماتش را جبران کنم. وی درباره اهداف خود در کشتی، گفت: سال بعد هم در رده نوجوانان 
هس��تم و هدفم این است که طلای جهان را تکرار کنم. بعد از آن سعی من این است در رده 
جوانان و بزرگس��الان به طلای جهان برس��م و پس از آن فقط به طلای المپیک ۲۰۲۸ فکر 
می کنم. از پدر و مادرم که با همه سختی ها حامی من بودند تشکر می کنم و امیدوارم بتوانم 
زحماتش��ان را جبران کنم. از فدراس��یون کش��تی نیز که همه امکانات لازم را برای تمرین و 

استراحت ما فراهم کرد قدردانی می کنم.

 پیروزی تیم ملی بسکتبال زنان ایران 
در گام اول کاپ آسیا

تیم ملی بس�کتبال زنان ای�ران در اولین 
دیدار خود از کاپ دس�ته دوم آس�یا مقابل 

مالزی به پیروزی رسید.
به گزارش ایسنا،   تیم ملی بسکتبال زنان ایران 
رقابت خ��ود را از روز )یکش��نبه، ۲۲ مرداد( در 
کاپ دس��ته دوم آسیا شروع کرد و در نخستین 

مسابقه خود به مصاف مالزی رفت.  
ش��اگردان الن��ی کاپوچیانی در تی��م ایران در 
پای��ان این دیدار با نتیج��ه ۶۵ بر ۵۹ به پیروزی 
رسید.   کوارتر اول این دیدار ۱۸ بر ۱۷ به سود 
مالزی به پایان رسید. در کوارتر دوم تیم ملی ایران امتیازات بیشتری گرفت و ۲۱ بر ۱۳ پیش 
افتاد تا نیمه اول با حس��اب ۳۸ بر ۳۱ به س��ود ایران به پایان برسد. در کوارتر سوم رقابت دو 
تیم نزدیک بود اما در نهایت با برتری ۱۹ بر ۱۷ ایران به پایان رس��ید.  در کوارتر آخر مالزی 

۱۱-۸ پیش افتاد اما ایران در نهایت بازی را ۶۵ بر ۵۹ برد.
معصومه اس��ماعیل زاده با ۱۳ امتیاز و نگین رسولی پور با ۱۱ امتیاز، بهترین بازیکنان ایران 
از لحاظ کس��ب امتیاز بودند. از مالزی هم فوک یه یاپ با ۲۸ امتیاز، یک تنه حدود نیمی از 

امتیازات تیم مالزی را بدست آورد.
فائزه ش��هریاری، معصومه اس��ماعیل زاده، شیدا شجاعی، نگین رس��ولی و آیدا گل محمدی 
بازیکنان شروع کننده ایران در این دیدار بودند.   تیم ملی ایران در دومین مسابقه خود امروز 

)دوشنبه، ۲۳ مرداد( به مصاف مغولستان می رود.  

پوستر  ورزش�ی:  عصرآزادی/ س�رویس 
دوره  شش�مین  و  س�ی  رس�می  تی�زر  و 
ت�ور دچرخه س�واری ای�ران – آذربایجان 

رونمایی شد.
 با حبیب ستوده نژاد مدیر کل ورزش و جوانان 
استان آذربایحان ش��رقی،  جواد امان زاده معاون 

اداره ورزش و جوان��ان استان، تقی زاده معاونت 
جوان��ان اداره ورزش و جوان��ان است��ان و تنی 
دیگر از مسئولان ورزش��ی استان و خبرنگاران 
آیین رونمایی از پوستر و تیزر سی و شش��مین 
دوره ت��ور دوچرخه سواری ای��ران – آذربایجان 

رونمایی شد.
تور دوچرخه سواری ایران – آذربایجان در نیمه اول 
شهریور در 6 مرحله در بین 3 استان آذربایجان شرقی، 

آذربایجان غربی و اردبیل با حضور 15 تیم داخلی و 
خارجی برگزار خواهد شد.

عصرآزادی/ سرویس ورزشی: سرمربی تیم تراکتور از وضعیت 
فعلی چمن ورزشگاه یادگار امام تبریز اظهار رضایت کرد.

در نشس��ت خبری حبیب ستوده نژاد با خبرنگاران، مدیر کل ورزش و 
جوانان استان گفت: آقای خمز امروز از چمن ورزش��گاه یادگار امام)ره( 

بازدید و از کیفیت آن اظهار رضایت کرد.
وی افزود: طبق گفته ذوالمجیدیان به نقل از آقای خمز مشکل وی با 
چمن، سیستم هیتینگ بوده و عنوان کرده با زردی چمن مشکلی ندارد 

و هیتینگ باعث افت چمن ورزشگاه یادگار می شود.
مدی��ر کل ورزش و جوانان استان گفت: 8 میلیارد برای کش��ت چمن 
ذخیره ورزش��گاه یادگار امام بودجه در نظر گرفته ش��ده که درخواست 

کردیم این مبلغ به روز شود و چمن هایی برای انتقال به ورزشگاه یادگار 
امام کشت شود.

ستوده نژاد گفت: فردا جلس��ه ای برگزار می ش��ود ت��ا در مورد حضور 
موضوعات مختلف میزبانی بازی تراکتور با پرسپولیس تصمیم 

گیری ش��ود که یکی موضوع حضور بانوان در ورزش��گاه یادگار در این 
بازی است.

وی گف��ت: تارتان استادیوم یادگار امام ب��ا 16 میلیارد تومان در حال 
بازسازی است و استانداردترین پیست دوومیدانی کشور است که بخشی 
در ب��ازی تراکتور با پرسپولیس آماده و به صورت کامل تا پیش از بازی 

آسیایی تراکتور آماده خواهد شد. 

رضایت خمز از چمن ورزشگاه یادگارتبریز

 رونمایی از پوستر و تیزر 
 رسمی تور دوچرخه سواری
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  1402/05/16 تاریخ چاپ نوبت اول-مرحله سوّم 

1402/05/23 تاریخ چاپ نوبت دوم-مرحله سوّم 

مهلت دریافت اسناد مزایده در سامانه ستاد ایران:
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مشخصات ردیف
نوع متراژملک
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 نوع 
مالکیت

پلاك 
ارزش کل ارزیابىقیمت هر مترفرعى

سپرده   5
شرکت در 
مزایده

آدرس

مرند پاساز C71775000000343285000001716425000قرارادتجارى19.34مرند مغازه1
اطلس
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قرارداد مسکونى351بناب3
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بناب جنب 
عمارت 
شهردارى

57(مساحت تبریز4
قرارداد تجارىتقریبى)

شهردارى
واحد 
680.000.00038.760.000.0001,938,000,000شماره 7

چهار راه 
منصور 
مجتمع عتیق

کار بزرگ نکونام با دست های خالی

 نیمکت نشینی که ستاره شد

بازیکن سابق اس�تقلال می گوید آبی ها مقابل صنعت 
نفت با برنامه بازی کردند و توانستند به ۳ امتیاز با ارزش 

دست پیدا کنند.
ادموند اختر بازیکن سابق استقلال در گفت وگو با ایسنا، درباره پیروزی 
پرگل آبی ها مقابل نفت آبادان اظهار کرد: کمتر کسی فکر می کرد استقلال 
که عملکرد ضعیفی در نقل و انتقالات داشت بتواند مقابل نفت به یک برد 
پر گل دست پیدا کند. خیلی ها انتظار تساوی را داشتند و عده ای هم برای 
شکست استقلال لحظه شماری می کردند. استقلال مقابل نفت بسیار با 

برنامه بازی کرد و توانست به ۳ امتیاز با ارزش دست پیدا کند.
عملکرد بی نقص استقلال در تمام خطوط

او درباره عملکرد اس��تقلال در دیدار با فولاد ادامه داد: استقلال 
در همه خطوط عملکرد خوبی داشت. حسینی بدون اشتباه بود، 
خ��ط دفاع هماهنگ بود، خط هافبک میان��ه زمین را از آن خود 
کرده بود و خط حمله هم پر تلاش ظاهر شد تا استقلال بتواند از 

موقعیت های به دست آمده بهترین استفاده را ببرد.
کار بزرگ استقلال با دست های خالی

اختر تاکید کرد: اس��تقلال یک تیم بزرگ است و در بدترین 
شرایط نیز می تواند شانس قهرمانی داشته باشد. جواد نکونام و 
دستیارانش با دست خالی در آبادان کار خیلی بزرگی را انجام 
دادند. امیدوارم مسئولان استقلال بازیکنان مورد نیاز کادر فنی 
را ج��ذب کنند تا آن ه��ا بتوانند در ادام��ه بازی ها همچنان با 

صلابت در میادین ظاهر شوند.
ستاره استقلال در آبادان

او درب��اره عملکرد ابوالفضل جلالی در دیدار هفته نخس��ت 
تصریح کرد: جلالی س��تاره اس��تقلال مقابل صنعت نفت بود. 
او پایه گذار دو گل اس��تقلال بود و دروازه استقلال را روی یک 
صحنه هم نجات داد.و این نش��ان می دهد که فصل گذش��ته 
بی دلیل نیمکت نش��ین بوده اس��ت. بازیکن س��ابق استقلال 
درباره برگزاری بدون تماشاگر دیدار هفته دوم مقابل ملوان در 
ورزشگاه آزادی بیان کرد: فوتبال بدون تماشاگر جذابیتی ندارد، 
چون تماش��اگران با تشویق شان به بازیکنان انگیزه می دهند و 
تیم ملوان از بازی بدون تماش��اگر بهترین اس��تفاده را خواهد 
ب��رد. »بازی هفته دوم برابر مل��وان بندرانزلی را چطور ارزیابی 
می کنید؟« او در پاس��خ به این س��وال ادامه داد: استقلال باید 
پیروزی برابر نفت را فراموش کرده و به فکر بازی س��خت برابر 
ملوان باشد. استقلال باید از بازی های خانگی نهایت استفاده را 
کرده و به پیروزی برسد. تیمی که می خواهد قهرمان شود باید 

ابتدا در بازی هایی که میزبان است ۳ امتیازها را کسب کند.
استقلال عضوی از مربع قهرمانی است

او درباره اینکه ایا استقلال شانس قهرمانی دارد یا خیر افزود: 
استقلال شانس قهرمانی دارد و در کنار پرسپولیس و سپاهان 
و تراکت��ور مربع قهرمان��ی خواهند بود. آبی ه��ا اگر در نقل و 
انتق��الات بازیکنان مورد نیاز کادر فن��ی را جذب می کردند و 
مانند سایر تیمهای مدعی نقاط ضعف تیم خودشان را پوشش 

می دانند می توانستیم بیشتر به این تیم امیدوار باشیم.

بازیکنان پرسپولیس در هفته اول هماهنگی لازم را نداشتند


